
 

Sprawozdanie z pracy 

Komisji Skarg, Wniosków i Petycji Rady Miejskiej Góry Kalwarii 

za rok 2019 

  

Komisja przez okres sprawozdawczy pracowała w składzie: 

1. Jakub Rącz – przewodniczący komisji 

2. Beata Mika – zastępca przewodniczącego 

3. Andrzej Posiewka 

Do 31 grudnia 2019 r. komisja odbyła 8 posiedzeń. Frekwencja na posiedzeniach 

komisji wyniosła 100 %. 

Na posiedzeniach komisji przedstawiane były następujące skargi, wnioski i petycje: 

W marcu odbyło się jedno posiedzenie komisji, na którym rozpatrywano petycję 

mieszkanki Gminy Góry Kalwarii dot. zmiany regulaminu utrzymania czystości i 

porządku na terenie Gminy Góry Kalwarii. Petycji nie uwzględniono, szczegółowe 

uzasadnienie powyższej decyzji znajduje się w uzasadnieniu do Uchwały nr. 

X/78/2019 Rady Miejskiej Góry Kalwarii z dnia 27 marca 2019 roku. 

W maju komisja spotkała się jeden raz i przeprowadziła postępowanie wyjaśniające w 

związku z petycją mieszkańca Gminy Góry Kalwarii w sprawie uznania obszaru 

Jeziora Brześkiego za użytek ekologiczny. W czerwcu komisja spotkała się dwukrotnie 

i kontynuowała postępowanie wyjaśniające w sprawie powyższej petycji oraz 

opracowała opinię na jej temat.   Komisja uznała petycję za niezasadną. szczegółowe 

uzasadnienie powyższej decyzji znajduje się w uzasadnieniu do Uchwały nr. 

XIV/108/2019 Rady Miejskiej Góry Kalwarii z dnia 26 czerwca 2019 roku. 

W lipcu komisja spotkała się raz, aby rozpatrzyć petycję mieszkańców Szymanowa w 

sprawie ustanowienia ograniczenia w porze nocnej funkcjonowania instalacji lub 

korzystania z urządzeń emitujących hałas mogący negatywnie oddziaływać na 

środowisko.  

 

W wrześniu komisja spotkała się dwukrotnie, aby rozpatrzyć skargę na działalność 

sołtys Sołectwa Dębówka. Na drugie spotkanie zaproszono obie strony konfliktu, 

którego dotyczyła skarga, w wyniku mediacji udało się dojść do porozumienia. Skarga 

została wycofana.  

W listopadzie komisja odbyła jedno spotkanie lustracyjne w terenie, dotyczące  

wspomnianej petycji mieszkańców Szymanowa oraz nowej petycji pani sołtys 



Sołectwa Szymanów dotyczącej tego samego zagadnienia. Komisja spotkała się z 

panią sołtys. W wyniku rozmów doszło do porozumienia pomiędzy firmą generującą 

hałas, a mieszkańcami Sołectwa Szymanów. Petycja została ostatecznie wycofana.  

 

                                                                                 Przewodniczący Komisji 

Skarg, Wniosków i Petycji 

                                                                                         Jakub Rącz 

 


